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Abstract (en)
[origin: DE10033616A1] The system has a number of different objects and holding devices on a transport device and fed to a succession of spray
pre-treatment devices with treatment medium collection basins immediately adjacent to each other and a separating device near the edges of
adjacent basins that can be moved to free the transport path. A spray nozzle arrangement integrated into the separating elements can be removed
and lowered with the separating elements. The system has a number of different objects (7) and holding devices (6) arranged on a transport
device and fed to a succession of spray pre-treatment devices with collection basins (1) for the treatment medium arranged immediately adjacent
to each other and a separating device (15) near the edges of adjacent basins that can be moved away to free the transport path. A spray nozzle
arrangement is integrated into the separating elements and can be removed and lowered with the separating elements.

Abstract (de)
Bei einer Vorbehandlungsanlage zur Sprüh-Vorbehandlung von in einer nachgeordneten Beschichtungsanlage zu beschichtenden Gegenständen
(7), wobei jeweils eine Mehrzahl derartiger Gegenstände (7) und Halteeinrichtungen (6) an einer Transporteinrichtung (3) angeordnet ist und
von der Transporteinrichtung (3) taktweise nacheinander einer Mehrzahl von Sprüh-Vorbehandlungseinrichtungen mit Auffangwannen (1) für das
Behandlungsmedium zugeführt wird, wobei die Auffangwannen (1) unmittelbar benachbart zueinander angeordnet sind, und wobei im Bereich
der Kanten zwischen zwei Auffangwannen (1) eine unter Freigabe des Transportweges aus diesem heraus bewegbare Trenneinrichtung (15)
vorgesehen ist, ist vorgesehen, daß in die Trennelemente (15) eine Sprühdüsen-Anordnung integriert ist, die zusammen mit den Trennelementen
(15) anhebbar und absenkbar ist. <IMAGE>
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